
Kolejní klub Pod-O-Lee

Schůze představenstva kolejního klubu Pod-O-Lee

Místo: Zasedací místnost klubu Pod-O-Lee

Datum: 19. 5. 2024

Zapisuje: Vojtěch Halamka

Prezenční listina

Jméno Funkce Zkratka HP

Kateřina Pilná Předseda P ✔

Karel Čtvrtečka Správce sítě SN ✔

Jan Picka Správce systémů SS ✔

Anna Pánková Správce projektů SP ✔

Huu Petr Pham Správce Pod-O-Gym SG ✔

Karel Mareš Správce bloku A SBA ✔

Luboš Jánský Správce bloku B SBB ✔

Vítek Zapletal Správce bloku C SBC ✔

Mário Alexy Zástupce správce bloku D ZSBD ✔

Ondřej Palička Zástupce správce bloku E ZSBE ✔

Michal Jarkovský HR manažer HR

Dariia Stočes PR manažer PR

Michal Novák Správce Pod-O-Lab SL

Vojtěch Halamka Místopředseda MP

Jan Mareš Zástupce správce sítě ZSN

Pavel Sillinger Televizor bloku A TVA
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19:05 Předseda zahajuje schůzi.

Bod č. 1: Schválení programu
P prezentuje rozšířený program.

Usnesení č. 1: Představenstvo kolejního klubu Pod-O-Lee schvaluje program schůze zaslaný do konference 
predstavenstvo@pod.cvut.cz dne 19. 5. 2024 ve 19:07.

𝞢:9, +:9, −:0, ±:0 

Kontrolní součet sedí. Usnesení přijato.

19:08 Přichází Huu Petr Pham. Počet lidí s hlasovacím právem: 10
19:10 Přichází Jan Mareš. Počet lidí s hlasovacím právem: nezměněn

Bod č. 2: Kolečko
Předseda
Ve “skleníku” pravděpodobně vznikne samoobslužný obchod. SÚZ ČVUT aktuálně jedná s firmou, která by ho realizovala. Probíhá jednání s 
Ing. Jiřím Boháček (vedoucí oddělení vnitřní správy a služeb SÚZ ČVUT) o sanaci požární nádrže.

Místopředseda
-

Správce sítě a Správce systémů
Před akcí Mezi Bloky probíhala intenzivní práce na platebním systému.

Správce projektů
Proběhla akce Mezi Bloky.

Správce Pod-O-Gym
Jeden z návštěvníků neúmyslně rozbil zrcadlo. Oprava je v řešení.

Správce bloku A
-

Správce bloku B
Problém s rozbitými vstupními dveřmi byl vyřešen.

Správce bloku C
ZSBC se po delší absenci vrátil na kolej.

Správce bloku D
-
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Správce bloku E
-

PR manažer
-

HR manažer
Ozvalo se několik zájemců o vstup do Pod-O-Gym týmu. HR s nimi komunikuje.

Správce Kolárny
Zbývá jen několik volných stojanů.

Správce Pod-O-Lab
Vznikla nová kniha výpůjček. Proběhl úklid po Mezi Bloky.

Vedoucí kolejní skupinky
Proběhl úklid a údržba kolejních grilů po akci Mezi Bloky.

Správce Sudovny
Tekoucí radiátor byl opraven instalatérem.

Fotokroužek
Probíhá zpracování fotek z akce Mezi Bloky. Proběhla návštěva fotokomory kolejního klubu Silicon Hill.

19:23 Přichází Pavel Sillinger. Počet lidí s hlasovacím právem: nezměněn

Bod č. 3: Schválení zápisu

Usnesení č. 2: Představenstvo kolejního klubu Pod-O-Lee schvaluje zápis ze schůze konané 28. 4. 2024 zaslaný do konference 
predstavenstvo@pod.cvut.cz dne 19. 5. 2024 ve 19:24.

𝞢:10, +:10, −:0, ±:0 

Kontrolní součet sedí. Usnesení přijato.

Bod č. 4: Legislativa klubu Pod-O-Lee 
P prezentuje poslední zpracované připomínky v nových legislativních dokumentech (Stanovy klubu Pod-O-Lee, IPX/2024 Jmenované funkce 
a jejich specifikace, IPX/2024 Televizoři - Statut, práva a povinnosti, IPX/2024 Volby Předsedy, IPX/2024 Volby Správců bloků a Správců 
služeb, IPX/2024 Pravidla pro předávání a správu klíčů). Diskutované dokumenty budou zaslány Kontrolní komisi SU ČVUT na kontrolu a 
budou schvalovány na další schůzi.

Proběhlo neoficiální hlasování, které potvrzuje, že nová legislativa je ve stavu vhodném k zaslání Kontrolní komisi SU ČVUT.
𝞢:10, +:10, −:0, ±:0 .
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Bod č.5: Vyhlášení voleb na správce služeb
Předseda vyhlašuje volby na správce služeb.

Usnesení č. 3: Představenstvo kolejního klubu Pod-O-Lee jmenuje následující členy volební komise:

● Vítek Zapletal (ID 5979) (Předseda volební komise)

● Ondřej Palička (ID 8910)

● Pavel Sillinger  (ID 7092)

𝞢:10, +:9, −:0, ±:1 

Kontrolní součet sedí. Usnesení přijato.

Bod č.6: Úklid - kolej Podolí
Vznikla WhatsApp skupina pro komunikaci mezi Vedoucí úklidu, Vedoucí kolejí, Předsedou a správci bloku. Cílem skupiny je zrychlení řešení 
problémů s úklidem.
Na bloku C probíhá úklid jednou týdně. Toaletní papír není pravidelně doplňován. Na bloku A je úklid v pořádku. Úklid v Pod-O-Gym je stále 
nedostatečný. Na bloku E se opakují problémy se znečištěním sociálních zařízení. ZSBE situaci řeší.
SBC žádá o seznam vyžadovaných úkonů v rámci úklidu pro možnou kontrolu.

Bod č.7: Čerpání síťové rezervy
SN prezentuje nabídku pro nákup nových AP pro revitalizaci sítě v rámci rekonstrukce na bloku A pro zlepšení připojení na buňkách. Nová 
AP by měla být umístěna v kuchyňce každé buńky. 
P prezentuje postup kooperace při rekonstrukci bloku A. O víkend 29. až 30. června je nutné sundat AP a celkově zajistit klubové místnosti.
Představenstvo schvaluje záměr čerpání spoření SS + SN a upravuje rozpočet.

Usnesení č. 4: Představenstvo kolejního klubu Pod-O-Lee schvaluje dokumenty Rozpočet 2024 a Spoření SS + SN zaslaný do 
konference predstavenstvo@pod.cvut.cz dne 19. 5. 2024 ve 20:45.

𝞢:10, +:10, −:0, ±:0 

Kontrolní součet sedí. Usnesení přijato.
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Bod č.8: Různé
P prezentuje provozní náklady které byly zaslány Centrálou SU ČVUT. Jelikož došlo k výraznému navýšení a není celá systematika výpočtu 
vysvětlena, není rozumné bez dalších podkladů takové finance vynakládat. Chceme za klub požádat o vysvětlení výpočtů, danění a rozpočtu 
SU ČVUT na rok 2024. 

Usnesení č. 5: Představenstvo kolejního klubu Pod-O-Lee schvaluje záměr nezaplatit provozní náklady SU ČVUT z důvodu 
netransparentnosti předložených podkladů do doby nápravy.

𝞢:10, +:10, −:0, ±:0 

Kontrolní součet sedí. Usnesení přijato.

ZSS upozorňuje na překrývání dokumentů na kolejní nástěnce. Není tak jasné, zda je dokument aktuální či neplatný.
HR se ptá na stav řešení havárie v koupelně 4. patra bloku F. P zjistí v pondělí.
Další schůze Představenstva je naplánována na 23. června.

20:55 Předseda ukončuje schůzi.
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Příloha 1
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Příloha 2
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